
Hoolekogu koosoleku 

PROTOKOLL 

 

Algus: 17.30 
Lõpp: 20.00                  12.09.2016 
 

Koosolekut viis läbi Talvo Kont. 

Protokollis Kaija Kibal. 

Võtsid osa: Anita Tretjak-Orav, Jaanus Rattus, Urve Kaska, Kristina Absalon, Tauno Klaar, 

Helena Värton, Kati Velner, Kersti Kõrge.  

Kutsutud: kooli direktor Andrus Kompus. 

Puudusid: Margus Konnula, Karmen Kroonmäe,  Lehar Liibert, Egle Oja. 

 

Päevakord: 

 

1. Hoolekogu aseesimehe valimine. 

2. Kooliüldtööplaan 2016/207 õ.-a. 

3. Hoolekogu tööplaan 2016/2017 õ.-a. 

4. Jooksvad küsimused, informatsioon. 

 

 Kuldre Kooli uus direktor Andrus Kompus tutvustas end hoolekogu liikmetele.  

 Urvaste valla uus sotsiaaltöötaja Kersti Kõrge tutvustas end hoolekogu liikmetele.  

 

1. Hoolekogu aseesimehe valimine.  

Kati Velner esitas kandidaadiks Tauno Klaari, aga suurte töökohustuste tõttu lükkas ta 

pakkumise tagasi.  

Pakuti välja, et igast klassist võiks ikkagi lastevanemate esindaja hoolekogus olla ja need 

valida kooli lastevanemate üldkoosolekul.  

Otsus: Hoolekogu aseesimehe valimine läbi viia järgmisel hoolekogu koosolekul, kus 

viibivad ka uued liikmed.  

2. Kooli üldtööplaan 2016/207 õ.-a. 

*Tauno Klaar esitas küsimuse, et kas jalgratta lube väljastatakse endiselt ja kas ikka 

saavad need kes eksami ära teevad või kõik.  

*Küsimuse alla tuli ka kevadine evakuatsiooniõppuse läbiviimine, et see võiks toimuda 

sügisel.  

 

 



3. Hoolekogu 2016/2017 õ.-a. tööplaan. 

Hoolekogu tööplaan lisatud Lisa1.  

Muutused/muudatused võrreldes eelmise õppeaasta tööplaaniga: 

 Hoolekogu ja õpilasesinduse liikmete kohtumine novembri kuus. 

 Kooli ja lasteaia huviringide tutvustamine novembris.  

 Hoogtööpäev korraldada mai kuus. 

 Rahuloluküsimustiku kokkuvõte mai kuus.  

Otsus: Kinnitada hoolekogu 2016/2017 õ.-a. tööplaan. 

4. Jooksvad küsimused, informatsioon. 

Anita Tretjak-Orav tutvustas kolme valla ühist huviringide projekti, mis on suunatud noortele 

vanuses 7. – 26. eluaastat. Projekti pikkus on kaks aastat ja tööle on plaanis panna järgmised 

ringid: robootika, ettevõtlus, tantsimine, meediaring, jahindus jne. Projekti tutvustatakse 

kõigis kolme valla koolides.  

 

Õpilasesinduse liikmel Helena Värtonil oli hoolekogule järgmised ettepanekud: 

1. Kuldre kooli õpilastel on juba mitu aastat olnud mõte ja vajadus koolis 

karastusjookide automaadi järgi. Kuna õpilastel on keelatud vahetunnil kaupluses käia 

ja õppepäevad on väga pikad, siis janu kustutamiseks on ainult kraanivee võimalus. 

Ettepanek: Õpilasesinduse ettepanek on paigaldada Kuldre kooli fuajeesse 

joogiautomaat. Seoses sellega palume hoolekogu toetust joogiautomaadi paigaldusel ja 

hea oleks kui hoolekogu teeb vastava ettepaneku Kuldre koolile.  

 

 Talvo Kont tegi ettepaneku, et esialgu võiks sööklasse välja panna eraldi laua peale 

maitsestatud vee, et õpilased saaksid vahetundide ajal joomas käia.  

Direktor Andrus Kompus räägib kokkadega ja uurib välja mis võimalused vee 

väljapanekuks on.  

 Õpilasesindusel tuleb järgmiseks hoolekogu koosolekuks järgi uurida, kui palju 

maksab joogiautomaadi rent, mis need joogid maksavad ja pärast seda teeb hoolekogu 

oma otsuse.  

2. Kooli õpilasesindus soovib külastada teisi koole, tutvumaks teiste õpilasesinduste 

tööga. Palun kaaluda selleks eelarvesse transpordi finantsilisi võimalusi (2016/2017 

eelarvesse).  

 

 Hoolekogu poolne soovitus, et valitaks esialgu välja Võru või Tartu kool kuhu külla 

minna. Pole mõtet kohe Tallinna sõita. 

 

3. Soovime, et hoolekogu korraldaks Kuldre kooli õpilastele 2016/2017 õppeaastal 

koolituse teemal „Laste õigused koolis“.  

 

 Hoolekogu pakkus välja, et Rajaleidja võiks tulla rääkima lastele teemal „Laste 

õigused ja kohustused koolis“.  



 

4. Õpetajad nõuavad viisakust õpilastelt – see on õige, aga õpilased tahavad sama 

õpetajatelt seda tuleb (meie õpilaste) arvates vähem. Meie ei tohi ja ei saa seda nõuda.  

 

 Direktor Andrus Kompus soovib sellel teemal õpilasesinduse koosolekul lastega 

rääkida ja kuulda konkreetseid fakte.  

 

Taas kerkisid üles järgmised küsimused mida arutati kevadisel hoolekogu koosolekul:  

1. Kuidas toimib bussitransport ja mis kvaliteet sellel on? 

Arutelu käigus tuli välja, et hetkel kõik toimib ja kvaliteet on parem võrreldes 

kevadega. Otsustati, et jälgitakse olukorda kui ilmad külmemaks lähevad. 

2. Lastaia esine parkimine. 

Tauno Klaari arvates on see jätkuvalt vale, seda tuleks muuta ja ta tutvustas 

hoolekogule enda nägemust parkimisest. Kindlasti tuleks üles seada parkimist 

reguleerivad liiklusmärgid, võiks välja töötada ühise skeemi parkimise kohta ja seda 

lastevanematele tutvustada.  

Tekkis ka mõte, et parklat võiks lasteaia esise haljasala arvelt natuke suurendada. Seda 

tuleks teha kiiremas korras, kuna haljasala ehitus juba käib.  

 

Lasteaia õppealajuhataja Kristina Absaloni pöördumine hoolekogu poole: 

 Hoolekogu poolt on kehtestatud Mängusipsikute rühma suurus 18 + 2 last. Hetkel on 

rühmas 15 last ja jaanuarist lisandub üks oma töötaja laps juurde. Kuna sellel aastal on 

rühmas kaks rasket last, kellega peab tööd tegema mitme eest, siis tegi Kristina Absalon 

hoolekogule ettepaneku muuta Mängusipsikute rühma suurus 16 + 2 peale ja jätta see +2 

last oma valla laste jaoks.  

Otsus: Mängusipsikute rühma suuruseks jääb 16 + 2 last ja jätta +2 last oma valla laste 

jaoks, kui selleks peaks vajadus tulema. 

 

 

 

Hoolekogu esimees   Protokollija 

Talvo Kont   Kaija Kibal 

 

 

 


